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Verslag  
 
Titel verslag: Verslag Adviesraad Dierenwelzijn Antwerpen (ADA) 

Datum, uur en plaats vergadering: 23/01/2020 | 19:30 | Den Bell, Francis Wellesplein 1,  
Panoramazaal    

Datum, uur en plaats volgende 
vergadering:  05/03/2020 | 19:30 |   Den Bell, Francis Wellesplein 1 

Verslagen vorige vergaderingen: 10/10/2019  Goedgekeurd / Niet Goedgekeurd 



In dit verslag gebruikte afkortingen:  
 
Ann Lamberechts:  AL 
Chris Van Ginneken:  CVG 
Corry Van den Brande:  CVDB 
Elke Boeve:  EB 
Fons Duchateau:  FD 
Fons Van den Bosch:  FVDB 
Frank Van Damme  FVD 
Helga De Wilde:  HDW 
Henri Vandenbossche:  HV 
Isabelle De Witte:  IDW 
Jessica Postelmans:  JP 
Jozef Rayen:  JR 

Lieven Demuys:  LD 
Linda Cloots: LC 
Marcel Peeters:  MP 
Marie-Christine Rayé:  MCR 
Michaël Lescoart :  ML 
Nico Volckerick:  NV 
Philippe Jouk:  PJ 
Sally Peustjens:  SP 
Sophie Vandenbroucke: SVDB 
Tony Van Herenthals:  TVH  
Vanessa Petro:  VP 
 



De voorzitter opent de vergadering om 19:40.  

1. Goedkeuring dagorde  
De leden keuren de dagorde goed. Er worden enkele variapunten toegevoegd aan de agenda.  
 

2. Goedkeuring verslag van de vorige vergadering  
De leden keuren het verslag van de vorige vergadering goed.  
 

3. Keuze op school m.b.t. halal (LD) 
LD heeft een voorstel tot advies naar de leden gestuurd.  
ML heeft opgemerkt dat er in het stedelijk onderwijs van Antwerpen geen halal maaltijden 
worden aangeboden. Over de andere scholenkoepels doet hij geen uitspraak.  
LD verduidelijkt dat het niet gaat over de schoolmaaltijden, maar over maaltijden bij uitstappen 
e.d. In de praktijk wordt er voor vleesmaaltijden dan vaak gekozen voor halal.  
Het signaal moet zijn dat iemand met aandacht voor dierenwelzijn dat liever niet wil eten.  
ML: vrije onderwijs is aparte koepel, maar in stedelijk onderwijs wordt halal niet aangeboden.  
TVH merkt op dat het advies door ADA ook bezorgd kan worden aan de andere scholenkoepels 
dan de stedelijke.  
NV merkte op dat er op een receptie van district Antwerpen halal werd aangeboden. De 
bediening heeft de klanten wel telkens geïnformeerd over het feit dat wat werd aangeboden 
halal was.   
ML heeft zich hierover geïnformeerd bij de districtsbugemeester en dit bleek een spijtige 
vergissing van de administratie nadat er vorig jaar beuling werd aangeboden, waarop veel vraag 
naar een vegetarisch alternatief was gekomen. De administratie heeft dan de vertaling gemaakt 
naar halal en vegetarisch.  
NV stelt voor om het advies uit te breiden naar alle bereidingen/gerechten die geen rekening 
houden met dierenleed (bv. foie gras, levend koken,…)  
 
TVH en LD zullen het advies nog aanpassen, rekening houdend met de gegeven opmerkingen.   
 

4. Voorstelling cijfers inbeslagnames door inspectie dierenwelzijn (AL)    
25 inbeslagnames op het grondgebied van stad Antwerpen en de districten + 2 in andere 
gemeenten, waarvan eigenaar wel woonachtig in Antwerpen.  
 
Diersoorten:  
- Grootste aantal: pluimvee 30 
- Honden: 21 
- Katten: 11 
- Paarden en pony’s: 11 

Gevolgen:  
- 1 dier afstand, 
- 2 honden en 1 reptiel teruggave aan eigenaar 
- 1 kat en 1 hond overleden, 
- toewijzing asiel: alle andere 

 



Voor heel Vlaanderen is er een stijging van het aantal inbeslagnames. De dienst krijgt ook meer 
meldingen en ook de politie wordt beter opgeleid, waardoor er meer aandacht is voor 
overtredingen op vlak van dierenwelzijn.  

5. Voorstelling kandidaat secretaris, bespreking en eventuele verkiezing     
Frank Van Damme stelt zich voor: werkte vroeger bij de rijkswacht en heeft samen met TVH 
patrouille. Hij is altijd geïnteresseerd geweest in Cites en dierenwelzijnswetgeving. Daarna heeft 
hij in Zwijndrecht gewerkt als wijkagent, waar hij het aanspreekpunt was op vlak van 
dierenwelzijn en ook zelf projecten heeft opgezet rond het thema.  
TVH verduidelijkt dat hij zelf extern een kandidaat secretaris heeft gezocht omdat er intern 
niemand zich kandidaat heeft gesteld.  
 
SVDB gaf via SP volgende opmerking: volgens het huishoudelijk reglement moeten nieuwe 
kandidaturen voor lidmaatschap schriftelijk ingediend worden. De kandidatuur moet 
gemotiveerd zijn en een voorstelling van de aanvrager en zijn/haar activiteiten op het vlak van 
dierenwelzijn bevatten. De leden van de raad zullen tenminste 14 dagen voor de eerstvolgende 
vergadering de kandidatuur ontvangen teneinde de stemming over de aanvaarding te kunnen 
voorbereiden. Waarom wordt het huishoudelijk reglement bij deze niet gerespecteerd?  
 
Er wordt kennis genomen van deze opmerking en beslist dat de stemming wordt uitgesteld naar 
de volgende vergadering, nadat Frank zich schriftelijk heeft voorgesteld als lid en daarover een 
stemming gebeurt in de volgende vergadering.   
 

6. Project van De Studio (JP)   
De Studio werkt van januari tot maart rond het thema Mens en Dier. Zij hebben de adviesraad 
gevraagd om 1 of meerdere films voor te stellen. De adviesraad kan dan ook motiveren waarom 
er voor deze film gekozen werd d.m.v. een tekst op de website, een zin op het ticket en een 
toelichting voor de aanvang van de film.  
 
JP heeft ook als trainer voor dieren gewerkt op filmsets, dus zij weet welke druk er op die dieren 
wordt gelegd.  
 
ADA beslist om de film Harry Potter voor te stellen en daar een sensibiliserende boodschap aan 
te hangen m.b.t. impulsaankopen van dieren.  
 
Leden die iets willen schrijven/voorbrengen melden zich bij JP. JP zal de nodige informatie 
bezorgen aan de leden.  
 

7. Varia  
 Opvolging punten vorige vergaderingen  

a. Mogelijkheid voor toepassing FluOH op hondenloopzones  
Stavaza werkgroep  

b. Casus: moet een afgevangen vos in de stad gesteriliseerd worden?  
TVH beslist dit op de agenda van de volgende vergadering te zetten. 

c. Stavaza stadsboerderij  



Dit punt wordt op de agenda gezet voor de volgende vergadering 
d. Verkoop paaskuikens markt  

Stavaza werkgroep  
e. Voorstelling Aap vzw  

JD is deze vergadering opnieuw verontschuldigd. Dit punt wordt verschoven naar de 
volgende vergadering. 

f. Huisdieren van alleenstaande personen  
NV stelt voor om bijvoorbeeld een pasje te ontwikkelen dat mensen mee in hun 
portefeuille kunnen steken om aan te geven dat ze huisdieren hebben.  
Dit punt wordt meegenomen naar de volgende vergadering.   

Door de ingekorte agenda wordt er beslist om deze punten te verschuiven naar de volgende 
vergadering.  

 
 MCR: stadsboerderij 

MCR vraagt wat de stavaza is m.b.t. de stadsboerderij.  
ML licht toe dat er momenteel geen beweging zit in het dossier en herhaalt dat de 
bevoegdheid van de stadsboerderij bij de schepen van Leefmilieu zit en niet bij die van 
Dierenwelzijn.  
TVH herhaalt en benadrukt nogmaals dat ADA hierover heel graag advies wil geven. Hij zal dit 
nog kort op mail zetten naar ML, zodat hij dat aan de bevoegde schepen kan bezorgen.  
 

 AL: Studiedag zwerfkatten 
AL was aanwezig op de studiedag zwerfkatten, georganiseerd door de Vlaamse Overheid. 
Hieruit kunnen interessante punten gehaald worden voor bijvoorbeeld werelddierendag of 
opleidingen voor vrijwilligers.  
Dit punt wordt op de agenda van de volgende vergadering gezet.  

Datum volgende vergadering:   
Donderdag 5 maart , 19:30, den Bell  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:05, gevolgd door een receptie.  
 
 


